
          Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hubová konaného dňa 27.02.2024 

Prítomní:  

Starosta obce:  Ing. Stanislav Nechaj Mgr. Alena Mydliarová, hlavná kontrolórka             

Prítomní poslanci: Miroslav Maga, Mgr. Daniela Klencová, Ing. Ján Kútnik,  Ing. Roman 

Marhofer,  

Neprítomní: Ing. Ján Galan, Ing. Ján Černega, Mgr. Marek Babic, PhD 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie programu   

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Čerpanie rozpočtu za r. 2023, rozpočtové opatrenie č. 12 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1 

7. Stavebné úpravy KD – práce naviac 

8. Došlá pošta 

 

K bodu 1 

Starosta privítal všetkých prítomných poslancov. Prečítal návrh programu. 

 

K bodu 2 

Starosta navrhol za zapisovateľku Evu Chovanovú, za overovateľov Mgr. Danielu Klencovú  

a Miroslava Magu. 

OZ schválilo uznesenie č. 11/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 2 

Starosta navrhol za predsedu návrhovej komisie Ing. Romana Marhofera, za člena návrhovej 

komisie  Ing. Jána Kútnika. 

OZ schválilo uznesenie č. 12/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 3 

Starosta prečítal program rokovania. Pán Maga chcel doplniť do programu kúpu defibrilátora. 

Obci vyplýva táto povinnosť zo zákona. Chovanová povedala, že eviduje túto povinnosť, ktorú 

musíme zabezpečiť do 31.12.2024. Pán Maga informoval poslancov, že sa snaží vybaviť pre 

obec Packetu, ale bude potrebné pre osadenie vyčleniť  pozemok. Potom poslanci schválili 

návrh programu. 

OZ schválilo uznesenie č.13/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 4 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla Mgr. Mydliarová. Uz. 2/2024 – nahlásenie čiernej 

skládky. Starosta informoval, že skládka bola nahlásená na Okresný úrad, odbor starostlivosti 



o životné prostredie. Už bola vykonaná aj obhliadka na mieste skládky a bol písomne oznámený 

termín ústneho pojednávania s pôvodcom skládky. Uz. 5/2024-stretnutie 

poslancov  s predsedom Urbáru. Starosta skonštatoval, že nestihol tento termín, s prácami 

okolo kultúrneho domu je veľa práce. Starosta navrhol stretnutie na budúci týždeň. Termín musí 

oznámiť Ing. Pažítkovi 2-3 dni vopred. Poslanci odsúhlasili nový termín: 05.03.2024 o 16.00 

hod. Uz. 6/2024 – zameranie vstupu do obce na ul. Kostolíky. Starosta povedal, že skutkový 

stav je už zameraný. Teraz musíme dohodnúť zámenu pozemkov s pánom Paulínym. Uz. 

8/2024 – centrálna evidencia podujatí ešte nie je zabezpečená. Mgr. Mydliarová sa spýtala, 

koľko máme organizácií v obci. Starosta povedal, že p. Martvoňová vedie evidenciu akcií 

v kultúrnom dome, len je potrebné, aby tieto podujatia niekto na obecný úrad nahlásil. Poslanci 

určili nový termín na oslovenie organizácií s požiadavkou, aby predložili plán podujatí. Uz. 

9/2024 – montáž osvetlenia na prechode pre chodcov pri Babalovi.  – splnené.  

Obecné zastupiteľstvo doporučuje náhradný termín pri uz. č. 5/2024 a 8/2024 do 05.03.2024.  

OZ  schválilo uznesenie č. 14/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 5 

Starosta vyzval p. Chovanovú, aby zdôvodnila potrebu rozpočtového opatrenia č.12 a čerpanie 

rozpočtu za r. 2023. Chovanová povedala, že rozpočet sme mali schválený na hlavné kategórie 

a funkčnú klasifikáciu a v takomto stave sa aj zverejňuje. Ale pre potreby rozpočtovníctva sa 

musia jednotlivé položky upravovať podľa potreby. Rozdiel medzi príjmami a výdavkami je 

cca 41 tis. €., čo bude prebytok hospodárenia. Toto budeme podrobnejšie riešiť pri Záverečnom 

účte obce. Teraz je potrebné oboznámiť zastupiteľstvo s úpravou rozpočtu k 31.12.2023. 

Presuny sa vykonávali v rámci schválenej rozpočtovej klasifikácie. Pri niektorých položkách  

sme prekročili schválený rozpočet. Rozdiel vo výške sumárne 3017 € bol krytý z položky FK 

kultúra. Ing. Kútnik a p. Maga chceli vedieť presnú klasifikáciu výdavkov na kultúrny dom. 

Starosta povedal, že túto problematiku budú riešiť pri bode 7.  

OZ  schválilo uznesenie č. 15/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 6 

Chovanová informovala poslancov o Rozpočtovom opatrení č. 1, ktoré rieši zapojenie do 

rozpočtu finančných prostriedkov, ktoré neboli vyčerpané k 31.12.2023 a budú použité v r. 

2024. Ide o nevyčerpanú dotáciu na obedy zadarmo. Finančné prostriedky sa musia vrátiť do 

31.03.2024,  preddavky na stravu od stravníkov, ktoré budú použité na nákup potravín v r. 2024 

a FP určené pre základnú školu, ktoré musia byť použité do 31.03.2024. 

OZ  schválilo uznesenie č.16/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 7 

Starosta informoval o tom, že na maľovanie priestorov KD oslovil p. Kunku. Firma chcela 

maľovať priestory ručne, p. Kunka urobil nástrek za dva dni. Obklad robil p. Letoštiak s p. 

Lokšíkom. S ich pomocou práce išli rýchlejšie Prácu aj materiál mala platiť firma Tektonika. 

Vzhľadom k tomu, že firma deklaruje, že v rozpočte sú menšie plochy, rozdiel bude potrebné 



doplatiť. Starosta chce prejsť celú stavbu a porovnať s rozpočtom jednotlivé plochy, čo bolo 

urobené naviac. Starosta oslovil poslancov, ktorí by mohli prísť. Ing. Kútnik povedal, aby bol 

stanovený termín. Starosta povedal, že by to mohlo trvať 3 hodiny. Ing. Kútnik povedal, že by 

bolo dobre, keby prišiel aj p. Danček. Ing. Marhofer povedal, že nasledujúce dva víkendy je 

zaneprázdnený. Poslanci sa dohodli, že sa stretnú v sobotu 02.03.2024 o 8,oo hod. /Ing. Kútnik, 

M. Maga, starosta/. 

OZ  schválilo uznesenie č. 17/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

K bodu 8 

Starosta informoval, že v r. 2025 bude 600. výročie prvej písomnej zmienky o obci. Pán Matis 

nám doniesol scenár osláv, ktorý bol použitý pri ostatnej oslave výročia. Starosta navrhuje 

osloviť Dr. Rapošovú, či by nebola ochotná pripraviť nejakú brožúrku. Poslanci povedali, že 

by sme mali kúpiť nové stoličky, aby sa staré lavice už nedávali. Starosta povedal, že architekt 

nám navrhol stoličky za 100 €/1 ks. Na to my nemáme dostatok finančných prostriedkov. M. 

Maga povedal, že mnohé veci by mala riešiť obecná rada, aby zastupiteľstvu bolo predkladané 

už hotové riešenia. Ale obecná rada je nefunkčná. D. Špidus už nie je poslancom a Ing. Galan 

nie je na zastupiteľstve. Starosta upozornil, že Obecná rada je nefunkčná práve pre výhrady 

pána Magu. V predchádzajúcom období sa podľa potreby stretávala. Starosta povedal, že p. 

Maga ako zástupca starostu je aj členom obecnej rady, takže Obecná rada je funkčná.  Starosta 

zároveň pochválil p. Magu za to, že pri stavebných prácach na kultúrnom dome bol veľmi 

nápomocný.  

Starosta prečítal poslancom list od. P. Húsku, ktorý žiada prejednať plnenie uznesenia ohľadom 

územného plánu obce. Starosta informoval poslancov o probléme cesty, ktorá je v ÚPO riešená 

cez pozemok p. Húsku. Starosta povedal, že nevie, či v rámci Dodatku k ÚPO by sa mala riešiť 

aj táto parcela. Ing. Kútnik povedal, že treba osloviť občanov /p.Ponduša, Rusnáková .../, ktorí 

si budujú súkromnú cestu, aký majú zámer.  

P. Maga povedal, že treba urgentne opraviť  výtlky na ul. Kostolíky a na ul.  Ku krížu. Popri 

potoku  Lánový treba vypíliť kríky. Niektorí občania si popri potoku vysadili kríky, niektorí  

občania sypú popol do potoka.  

Pán Maga žiada pripraviť na kontrolu rozkopávkové povolenia. Občania by mali rozkopávku 

dať do pôvodného stavu. Tiež požaduje prípravu VZN, ktoré by riešilo státie motorových 

vozidiel na miestnych komunikáciách. Starosta povedal p. Magovi, aby zistil, ako by sa to dalo 

riešiť. P. Maga povedal, že obec  dostala list od Vodárenskej spoločnosti s tým, aby sme 

upozornili občanov, ktorí majú napojené zvody dažďovej vody do verejnej kanalizácie, aby si 

to odstránili, lebo im bude hroziť zo strany Vodárenskej spoločnosti pokuta. Starosta povedal, 

že občanov budeme informovať.  

OZ  schválilo uznesenie č. 18/2024 

Hlasovanie: 4-0-0 

 

Zapísala: Eva Chovanová                                                                   

Overovatelia:  Miroslav Maga 

  Mgr. Daniela Klencová                 

             Ing. Stanislav Nechaj, starosta   


